
Korsvejens Skole 
Vi lærer til livet 

Referat
 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 24.02.22 kl. 17.00 – 19.00 i personalerummet 

Deltagere: Martin Lønborg, Mikkel Mølbak, Rikke Madsen, Tiffany Ann Kraik, Christine Olsen, Stig 
Frejo Hansen, Ali Qais, Maniella Z. S. Jensen (8P), Pamela E. Onorionde (9A), Ida B. 
E. Mølbak (8.B), Thomas Diechmann og Hanne Larsen 

Afbud:  Flemming Birch-Rasmussen, Jannie Kamp Mikkelsen 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden  
Godkendt 
 
Pkt. 2 Godkendelse af referat  
Godkendt 
  
Pkt. 3 Skolens DSA-vejleder om skolens indsats omkring DSA-elever  
Skolens DSA- koordinator og –vejleder, Lotte Dürfeld, kommer med et kort oplæg omkring skolens arbejde 
med DSA elever samt udviklingen set hen over en 5-årig periode.  Herefter spørgsmål og dialog.  
Oplæg ved pp og derefter samtale.  
 
Pkt. 4 Planlægning af stormøde d. 05.04.22 kl. 17.00 og skolebestyrelsesvalg  
Hvem gør hvad? Reklame, tilmelding, velkomst osv.  

 Børns vilkår er inviteret til oplæg for forældre fra 2. og 3. klasse 
 Martin skriver til kontaktforældre omkring arrangement 
 Kick start til kontaktforældre, derefter alle forældre og så tilbage til 

kontaktforældre 
 Lærere kan ”prikke” til forældre og gen-invitere. 
 SFO vil gerne spise med børn, hvor forældre deltage. Vi kan også spørge 

miniklub om hjælp. 
 Ledelsen laver en flyer og invitation til 2. og 3. klasses forældre. 

  
I forbindelse med skolebestyrelsesmøde indkaldes der til orientering omkring valg til skolebestyrelse. HLA får 
det til at passe fra 17.00-17.30 og derefter fortsætter bestyrelsesmødet. 
 
Pkt. 5 Beslutning om ændring af UUV og svømning på 4. klassetrin  
Idræts- og svømmelærerne ønsker, at bestyrelsen godkender, at 2 lektioner uuv på 4. årgang fremover 
konverteres til svømmeundervisning, således at idræt ikke udgår, når eleverne skal have svømning. 
Anmodningen kan også ses i lyset af idræt som et eksamensfag, Tårnby som en kommune med fokus på 
bevægelse, og elevernes glæde ved både svømning og idræt.  
Det er vedtaget. 
  
Pkt. 5 Trafikudvalg  
Der er lavet udkast til brev til teknisk forvaltning. Hanne og Thomas fremskaffer 
tegninger omkring udendørs områder, med forslag til ændringer. 
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Pkt. 6 Kommunens trivselsstrategi  
Præsentation af strategien.  
Strategien kan findes på kommunens hjemmeside 

  
Pkt. 7 Nyt fra   
Skolen: 
På tirsdag starter skolens nye afdelingsleder. Han hedder Martin Holst. 
I dag er ansat ny pædagog med start 1/4.  
God arbejdsro på skolen, efter corona. Godt arbejdsmiljø. I aften er der diskofest på skolen for 4. -6. 
årgang. Det er dejligt at kunne mødes igen på tværs. 
Formanden: 
Hvad skal vi gøre, hvis vi ikke får en repræsentant fra P-klassen i bestyrelsen? 
Elevrådet: 
Der er udfordringer med at der kun er varm i uglebygningen. Thomas fortæller til Per. 
Første fælles elevrådsmøde i sidste uge. Der er meget dårlig internet på øverste etage. Der ønskes 
forbedringer. 
Medarbejderne: 
På SFO må børnene nu være sammen. Det er godt for trivslen. 
Der skal vælges ny tillidsmand på skolen, da CHO stopper. 
Porten: 
Intet. 
  
Pkt. 8 Meddelelser  
Ingen 
  
Pkt. 9 Eventuelt  
Kort samtale om konsekvenserne af der kun er én klasse på 1. årgang 
 
Punkt til næste møde  

 Trafikudvalgsbrev


